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نرده ها و حفاظ های حاشیه کال در محله امام هادی)ع(،   
بزرگراه پیامبر اعظم)ص(، حد فاصل پیامبر اعظم)ص(  6 و8  از 
سوی عوامل نامعلوم به سرقت رفته است. )درخواست 

نصب مجدد(

وی    وبه ر وند، ر و در بولوار ار  نیمکت داخل معبر پیاده ر
) اروند 11 شکسته شده است. )تقاضای تعمیر

آسفالت معبر سواره رو در نبش خیابان بخارائی 24 نشست   
کرده است. )درخواست مرمت(

وشنایی در خیابان ایثار 3 و 5 خراب و خاموش    چراغ ر
است و سبب ناامنی بوستان شده است. در راستای 
وشنایی  وند درخواست رفع نقص ر تأمین امنیت، شهر

دارد. )درخواست اقدام(

ن    با ، خیا ن ستا ر محله هنر ر د یر غیر محصو با مین  ز
پیروزی 45و49 به محل دپوی زباله ها تبدیل شده است. 
)درخواست اخطار به مالک به منظور دیوارکشی اطراف 

) زمین مذکور

 محل حفاری شرکت خدماتی در محله سعدآباد، خیابان   
صاحب الزمان)عج( رفع خطر نشده است. )درخواست 

نصب علائم هشداردهنده(

رگراه    یرگذر عابر پیاده در بز وشنایی پل ز  لامپ های ر
بابانظر، مقابل خیابان پنجتن خاموش است. )درخواست 

رفع نقص(

آسفالت در محله آب وبرق، بولوار ویلا 8 به علت نامعلوم   
حفاری شده ولی مرمت نشده است. )درخواست مرمت 

نوار حفاری(

کمالی 3    ر پنجتن 55، خیابان   شیب آسفالت در بولوا
کد می ماند.  مناسب نیست و هنگام بارندگی آب در محل را

)درخواست اصلاح شیب(

وی جوی در محله طبرسی شمالی، بولوار طبرسی    دال ر
شمالی 38 حدفاصل طباطبایی 2و4 تخریب شده و سبب 

خسارت به خودروها می شود. )درخواست رسیدگی(

ر    ا لو بو صل  فا حد  ، ن ا ر بها محله  ر  د و  ه ر د پیا معبر   
شهیدچراغچی 52و54 نشست کرده است. )درخواست 

مرمت(

  الو الو 137137؟؟            

ستون »الو137« صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
 مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

 شهرداری

773…0915- چرا میدانی حوالی �
خیام 70 را نام گذاری نمی کنند؟

تاکسی رانی

نی جلو � ا ر کسی  ا تا - چر ند و شهر
ل  ی خطی مد ها کسی  لیت تا فعا

پایین را نمی گیرد؟
تعزیرات

758…0935- زعفران خریدم، اما �
کاچیره بود. عسلی که خریدم تقلبی 
گر به آبلیمو و آبغوره نیز نگاه کنید  بود. ا
معلوم نیست داخل آن چه چیزی 

ریخته اند که طعم ندارد.
علوم پزشکی

9 صبح بیماری � صلواتی- ساعت 
داشتیم که به خاطر مسمومیت دارویی 
با آمبولانس اورژانس به بیمارستان 
هاشمی نژاد بردیم. پرستاران گفتند 
ساعت 5 بعدازظهر پزشک برای معاینه 
می آید. از ساعت 9 صبح تا 5 عصر فقط 
مشخصات و فشارخون بیمار نوشته 
شد. در ادامه نیز آنژیوکت به دست 
بیمارمان وصل شد و نمونه خون 
برای آزمایش گرفته شد. برای همان 
که هزینه خدماتی  گفتند  وز  یک ر
که داده اند بیش از 3میلیون تومان 
است. در این فاصله بیمار ما در رنج 
و عذاب بود و استفراغ می کرد. چرا 
به اورژانس این بیمارستان رسیدگی 

نمی شود؟
تقدیر و تشکر

دهباشی- با سلام به صدای شهر �
مشهد؛ شهرآرای عزیز. من یک معلم 
بازنشسته ام که به همراه همسرم که 
بازنشسته ارتش هستند، سال هاست 
همانند بسیاری از بازنشسته های 
دیگر در رفت وآمد مطب پزشکان 
کز دیگر درمانی  و آزمایشگاه ها و مرا
هستیم. مدتی است که برای انجام 
برخی امور پزشکی ویژه به یکی از 
آزمایشگاه های محدوده وکیل آباد 
که علاوه بر  ارجاع داده شده ایم 
گرفتن  دقت و نکته سنجی لازم در 

نمونه و ارائه جواب آزمایش، در رفتار 
و نحوه برخورد با بیماران نیز بسیار 
دقت نظر دارند. خواستم از همین 
تریبون از کارکنان و مدیریت کم نظیر 
این مجموعه تشکر کنم که با متانت، 
ادب و خوش رفتاری شان موجبات 
ا  ن ر گا جعه کنند ا ل مر مش خیا ا ر آ
فراهم می کنند. نکته جالب در این 
آزمایشگاه این  است که وقتی برای 
خداقوت خدمت مدیریت رسیدیم، 
ه به  ر ا ن همو یشا یم ا جه شد متو
که  همکارانشان یادآوری می کنند 
ن  د ا ی د ا ینجا بر که ا یی  م ها د »آ
آزمایش می آیند، بیشتر یا بیمارند یا 
گرفتار و باید خیلی با احترام و مدارا با 
آن ها رفتار شود. شاید نتوانیم درد و 
رنجشان را کمتر کنیم، اما دست کم 
مراجعه کنندگان با اوقات تلخی از 

آزمایشگاه بیرون نمی روند!«
راهور

ی صبح � ا بتد ا ر  - د ن ا ه گر ز کو
کم بسیار زیادی از اتوبوس ها و  ترا
مینی بوس هایی که سرویس ادارات 
کارخانجات مختلف هستند در  و 
خروجی مشهد و محدوده آزادراه 
باغچه و جاده فریمان وجود دارد. 
این مسئله سبب تداخلات شدید 
ترافیکی و کندی حرکت در محدوده 

باغچه  می شود. پلیس راه مشهد
شرکت گاز

718…0938- شرکت گاز پیاده رو �
سمت چپ خیابان امام خمینی)ره( 54  
را حفاری کرده است، اما بعد از 21 روز 

پیگیری مرمت نمی کند.
اتباع

ر � کا ه  ر ا د ا  -0 9 1 5 … 7 7 3
که برای اتباع صادر  به مجوزهایی 
می کند باید دقت بیشتری داشته 

باشد.
دادگستری

773…0915- چرا در دادگستری �
خیابان کوهسنگی به پرونده های 

قضایی با تأخیر رسیدگی می شود؟

با ما در ارتباط باشید
3   پيامـــک 0 0 0 7 2 8 9
shahraramardom   آی دی روبیکا
0   شماره ایتا، آی گپ و روبیکا 9 0 5 4 6 5 8 0 6 0
Shahraranews@mashhad.ir   رایانامـــه

سـتون »صدای مردم« روزنامه شـهرآرا منتشر 
کننـده پیام هـای مردمـی اسـت و صحت آن 

بر عهده فرسـتنده پیام اسـت.
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جلسه این هفته دیدار مردمی فرماندار مشهد با حضوری جمعی از رانندگان سرویس مدارس همراه شد

رانندگان سرویس مدارس را دریابید
فرماندار مشهد: کمیته ای در حال بررسی مطالبات رانندگان سرویس مدرسه است

گزارش

خ تــورم  ــه داد مــا بــرســیــد.« » نـــر   »ب
45 درصــد، افزایش کرایه 30 درصد 
ــا خـــواهـــان عــدالــتــیــم.« » بــعــد از  م
45 روز سرویس دهی واریز حقوق 
من کمتر از 3میلیون تومان بود. 
این منصفانه نیست.« این جملات 
نوشته هایی است که تعدادی از 
رانندگان سرویس مدارس همراه 

خود به دیدار مردمی فرماندار آورده بودند.
مطابق هر دوشنبه دیدارمردمی فرماندار مشهد 
برگزار شد. یکی از محورهای مهم این دیدار حضور 
جمعی از رانندگان سرویس مــدارس در جلسه 
بود. در همین راستا حدود صدنفر از رانندگان با 
حضور در نمازخانه فرمانداری خواستار رسیدگی 

به پرداختی های این حوزه شدند.

دردهای رانندگان سرویس  

یکی از بانوان حاضر در این جلسه به نمایندگی 
از دیگر رانندگان توضیحاتی را به فرماندار مشهد 
ارائه می دهد. این راننده سرویس مدرسه می  گوید: 
راننده ها قشر ضعیف جامعه هستند. در این میان 
رانندگان سرویس مدرسه در شرایط خاص تری 

قرار دارند.
او در ادامه یادآور می شود: آقای فرماندار به این 
نکته توجه داشته باشید که بخش غالب رانندگان 
سرویس مدرسه بانوانی هستند که اغلب آن ها  
ســرپــرســت خـــانـــواده هستند و از مــحــل همین 
خ زندگی خود را  سرویس مدرسه می خواهند چر

بچرخانند.

از پای بست ویران است  

این راننده سرویس در ادامه اظهاراتش این طور 
بیان می کند: این تعرفه و مبلغی که اعــلام شده 
ــران اســت. ما ســال گذشته برای  اســت از پایه وی
سرویس مبلغ 500 تا 700 هزار تومان در ماه دریافت 
مــی کــردیــم. تابستان کــه والــدیــن بـــرای ثبت نام 
سرویس مدرسه اقدام کردند تصورشان مبلغ یک 
میلیون تومان بود. مدارس نیز خودشان همین 

برداشت را داشتند.
او در ادامه به افزایش درنظر گرفته شده برای سال 
جــاری اشــاره دارد: افزایش 35 درصـــدی به هیچ 
عنوان با هزینه های رانندگان سرویس هم خوانی 
ک  خ و هزینه استهلا ــدارد.  در این ارتباط به نر ن
خودرو اشاره می کند و می گوید: یک خودرو پراید 
به 300 میلیون تومان رسیده است. برای تعویض 
وز متفاوت است.  خ ها هر ر کــلاچ نر یک صفحه 
چندروز قبل 3 میلیون و 500 هزار تومان بود. امروز 
4 میلیون و 200 هزار تومان شده است. با این شرایط 
چرا راننده ای چند صد میلیون تومان ماشینش 
ــرای ایــن کــار درنــظــر بگیرد؟ تعرفه 35 درصــد  را ب

درنظرگرفته شده است.
گر این تعرفه 70 درصد نیز بشود  فرماندار می گوید: ا
ک خودرو  ج و هزینه های استهلا باز هم با مخار

هم خوانی ندارد.

چرا تعرفه دیر اعلام شد؟  

نکته دیگری که این نماینده رانندگان سرویس 
مدرسه به آن اشاره دارد دیر اعلام شدن نرخ نامه 
و تعرفه سرویس مدرسه بود. او در این باره این طور 
بــه فــرمــانــدار مشهد توضیح مــی دهــد: ثبت نام 
خ نامه را  دانــش آمــوزان تابستان انجام شد اما نر
دو هفته قبل و ابتدای آبان اعلام کردند. چرا باید 
گر رانندگان  خ نامه این همه دیر اعلام شود؟ ا نر
سرویس مدرسه می دانستند که قرار است این گونه 
برای آن ها  تعرفه درنظرگرفته شود قطعا سرویس 

برنمی داشتند.

اختلاف قیمت مشهد با شهرهای دیگر  

آخرین موضوعی که او اشاره دارد اختلاف قیمت 
مشهد با دیگر شهرهاست. او در این باره بیان 
خ یک  می کند: در شهری مانند قوچان و گرگان نر
میلیون برای سرویس مدرسه درنظر گرفته شده 
است. چرا باید برای   قوچان یک میلیون تومان 
باشد آن وقت برای مشهد بااین همه ترافیک و بُعد 

مسافت این تعرفه کمتر از 500 هزارتومان باشد؟
در ادامه فرماندار مشهد توضیحاتی ارائه می دهد. 
محسن داوری می گوید: در جریان مشکلات و 
دغدغه هایی که گفتید هستم، اما باید به چند نکته 
اشاره کرد. نکته نخست موضوع تورم و هزینه هاست. 
این موضوع تنها مشمول رانندگان سرویس مدرسه 

نیست و همه افراد با تورم درگیر هستند.

اگر شرکت ها تخلف کنند برخورد می  کنیم  

گر مشکل کم بودن  فرماندار مشهد می افزاید: ا

مبلغ پرداختی شما به دلیل تخلف شرکت های 
ــا ایــن  حمل ونقلی اســـت در ایـــن راســتــا قطعا ب

شرکت ها برخورد می شود.
او به عدد پرداختی اشاره دارد و می گوید: بر اساس 
مصوبه باید   82/5درصد  مبلغی که والدین برای 
فرزندان خود پرداخت می کنند به راننده پرداخت 
گر مبلغی که پرداخت می شود از این درصد  شود. ا

کمتر است به آن رسیدگی خواهد شد.
داوری یــادآور می شود: آخرین نکته ای که به آن 
اشاره داشتید این است که 35 درصد افزایش با 
توجه به پایه ای که در نظرگرفته شــده جواب گو 

نیست که این موضوع قابلیت بررسی دارد.

کمیته ای در حال ارزیابی است  

ز  ه ا ینـد ر شـد چنـد نما مـه جلسـه مقـر ا د ر ا د
سـوی راننـدگان سـرویس مـدارس معرفـی شـوند 
تـا در جلسـه ای بـا حضـور  مدیرعامـل سـازمان 

کسـی رانی شـهرداری مشـهد دغدغه هـای خـود  تا
کننـد. همچنیـن فرمانـدار مشـهد در  را بررسـی 
گفت وگـو بـا خبرنـگار شـهرآرا بـه برگـزاری کمیتـه ای 
بـرای سـرویس مدرسـه اشـاره می کنـد و می گویـد: 
ایـن کمیتـه در حـال برگـزاری اسـت تـا روش هـا را 
گـر روش هـا اشـکالاتی داشـت قطعـا  بررسـی کنـد ا

تدابیـری جدیـد در نظـر گرفتـه می شـود.
او در  ادامـه بـه ایـن نکتـه نیـز اشـاره دارد کـه ظـرف 
سـه روز آینـده نتایـج ایـن کمیتـه مشـخص خواهـد 

شد.
کیـد را نیـز می کنـد: در  فرمانـدار مشـهد ایـن تأ
نظـر گرفتـن شـرایط خانـواده دانش آمـوزان نیـز در 
گـر افزایـش  ایـن موضـوع بسـیار مهـم اسـت زیـرا ا
صددرصـدی بـرای کرایـه سـرویس مـدارس اتفـاق 
بیفتـد، خانـواده دانش آمـوزان نیـز دچـار مشـکل 
خواهنـد شـد بنابرایـن بایـد منافـع هـر دو طـرف را 

در نظـر بگیریـم.

لزوم پاک سازی 
زمین های بایر از زباله

ز  ــی ا ــک ــل ی ــب وز ق ــد ر ــن رحمتی|رحمتی| چ

شهروندان منطقه 12 در پیامی به 
ستون صدای مردم شهرآرا با گلایه 
کثیفی برخی نقاط این منطقه  از 
از شهر نوشت: زمینی بایر و غیرمحصور در محله 
جاهدشهر، بولوار سجادیه، سجادیه 32 وجود دارد 
که مملو از زباله است. از شهرداری تقاضا داریــم که  
به جمع آوری این زباله ها اقدام کند. خبرنگار شهرآرا 
ایــن پیام شهروند را از مــعــاون اجــرایــی منطقه 12 
شهرداری مشهد جویا شد. جلال بیوکی در این باره 

گفت: زمین های بایر به عمق 20 متر از حاشیه معبر 
ک ســازی  بــه صــورت روزانـــه از ســوی همکاران مــا پــا
مــی شــونــد. مــعــاون اجــرایــی مــنــطــقــه 12 شــهــرداری 
مشهد افزود: کل زمین هم حداقل ماهی یک بار با 
ک سازی که در پیمان دیده شده  توجه به نیروی پا
ک سازی می شود. بیوکی ادامه داد: آدرس هایی را  پا
که این شهروند اعلام کرده است بررسی کردیم و مورد 
خاصی ندیدیم. به منظور بررسی مشکل از شهروندان 
تقاضا داریم آدرس دقیق ذکر کنند تا به همکاران اعلام 

و برای رفع نقص اقدام کنیم.

روبه رو

نگاه روز

یاسـت  شـهروند خبرنـگار اوسـو| ر
محتـرم علـوم پزشـکی، بیمارسـتان 
قسـمت  در  هاشـمی نژاد  شـهید 
ی در کنـار تخـت  اورژانـس مرکـز
بیماران صندلی برای نشسـتن همراه 
بیمـاران وجـود نـدارد. همچنیـن در 
فَضـای عمومـی بیمارسـتان نیمکت 
برای نشسـتن وجود ندارد. مسـئول 
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دیــدار مـردمـی

بخشی از درخواست های مردمی

ــت وام، مــشــکــلات  ــ ــواس ــ ــدار مــشــهــد، درخ ــانـ ــرمـ ــردمـــی فـ در دیـــــدار مـ
ساخت وسازهای غیرمجاز و دریافت انشعابات آب و برق و گاز، نهضت ملی 
مسکن، تغییرات دهک و... بخش غالب درخواست های مردمی را به خود 
اختصاص داد. در جلسه روز گذشته دیدار مردمی فرماندار، به مطالبات 

مردمی 153 نفر رسیدگی شد.

کنان سیدی و رباط طرق هستیم.  درخواست وام برای سیل زدگان :   ما سا
همانطور که در جریان هستید ابتدای سال گرفتار سیل شدیم و خانه های 
ما آسیب بسیاری دید. مقرر شد که به افراد گرفتار در سیل وامی پرداخت 

شود تا نسبت به مرمت بنا و ساختمان خود اقدام کنند.
کنون پیگیری هایی کرده ایم و تمام مراحل لازم را رفته ایم.  در این باره نیز تا
حتی بنیاد مسکن ارزیابی از واحدهای ساختمانی ما داشت. در ادامه ما 

موافقت های لازم را برای گرفتن وام اخذ کردیم.
با این حال بیان کردند که امکان پرداخت وام وجود ندارد. همان طور که 
می دانید هوا رو به سرد شدن است و احتمال بارندگی در هفته ها و ماه های 

آینده وجود دارد و باید هرچه سریع تر مرمت کنیم.
فرماندار:     این وامی که قرار است به شهروندان خسارت دیده از سیل پرداخت 
شود با سود کم است. با توجه به همین مسئله باید سازمان برنامه و بودجه 
تضمینی به بانک ها ارائه دهد که مابه التفاوت این مبلغ را پرداخت کند. تا 
زمانی که تضمین ارائه نشود امکان پرداخت وجود ندارد. با این حال پیگیری 
لازم انجام خواهد شد تا این تضمین سریع تر ارائه شود و بانک بتواند پرداخت 

داشته باشد.
ــن مــــحــــدوده شـــاهـــنـــامـــه هــســتــم.  کـ ــا ــاب گــــــاز: سـ ــعـ ــشـ درخـــــواســـــت انـ
سال1392 از دهیاری روستایی پروانه ساخت گرفتم. در ادامه این قسمت 
به شهرداری مشهد الحاق و دوباره از شهرداری مشهد تفکیک شد. با این 
شرایط حالا دهیاری روستا پروانه ما را قبول ندارد و به ما مجوز دریافت 

انشعاب گاز نمی دهد.

فرماندار: با توجه به نامه های تأیید اصالت، پروانه شما دارای اصالت است 
و شرکت گاز برابر ضوابط و مقررات اقدام کند.

درخواسـت وام خریـد خـودرو: معلولیـت شـنوایی دارم و مدتـی در حـوزه 
حمل ونقل شهرداری مشهد کار می کنم. به من گفته شده که باید ماشین 
خـودم را ارتقـا دهـم؛ امـا پـول بـرای خریـد ماشـینی با مـدل بالاتـر ندارم. برای 
خریـد همیـن ماشـین دو سـال قبـل از بهزیسـتی وام اشـتغال به کار گرفتـم. 

کنـون بهزیسـتی بـا وام جدیـد موافقـت نمی کنـد. به همین دلیـل ا
ــا وام با رئیس بهزیستی مشهد تماس گرفتم  فــرمــانــدار: بــرای موافقت ب
و همان طور که اشاره کردید، موضوع وام قبلی شما مطرح است؛ اما مقرر 
شد که دوباره به او مراجعه کنید تا برای ارتقای خودروی شما و گرفتن وام 
اشتغال، همکاری داشته باشد. همین امروز به بهزیستی مشهد مراجعه 

کنید.
درخـــواســـت شــنــاســنــامــه: پــدر مــن تبعه اســت و در جــنــگ شــرکــت کــرده 

و جانباز است. تقاضا دارم با صدور شناسنامه من موافقت کنید.
فرماندار: این موضوع و بررسی شرایطی که دارید، در حوزه اختیارات من 
نیست. باید به سپاه قدس مراجعه کنید تا پرونده ایثارگری پدر شما بررسی 

شود.
دارای فرزند معلول: مادر کهن سالی که دارای فرزند معلول و بدون درآمد 
اســت، درخواست همراهی فرمانداری بــرای نگهداری فرزند معلولش 
کز نگهداری معلولان که وابسته  کز خصوصی داشت. به گفته او مرا در مرا
به بهزیستی است، در مشهد ظرفیت ندارند و به همین دلیل باید فرزندش 
به شهرستان فرستاده شود. با این شرایط و به دلیل کهولت سن، امکان 

رفت وآمد برای دیدار مادر و فرزندش وجود ندارد.
فرماندار:  با یکی از فعالان روحانی که در این حوزه می تواند کمک کند، 
تماس گرفتم و موضوع را بــه او ارجاع دادم. این فعال اجتماعی تماس 
بگیرید تا با بهره گیری از  ظرفیت خیران، شرایط نگهداری از این معلول 

در مشهد فراهم شود.


